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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni annak érdekében, hogy az Ormánság ne legyen elzárva a külvilágtól? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Szabó Pál
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Baranya megyében, s kiváltképp a hátrányos helyzetű Ormánságban az elmúlt hat évben a
kormány még azt is felszámolta, ami megvolt: munkahelyeket, vállalkozásokat, óvodákat ,
iskolákat, egészségügyi intézményeket, a vasúti-közlekedést, a postaszolgáltatást .

Amint azt András Márta kákicsi lakos képvisel ői fogadóórámon elém tárta, a
közelmúltban a vezetékes telefon- és ezzel együtt az internetszolgáltatás is végveszélyb e
került. A szolgáltató ugyanis körlevélben hozta előfizetői tudomására, hogy a
Frekvenciasávok Nemzeti Felosztásának megállapításáról szóló 346/2004. (XII. 22. )
Kormányrendelet 2 . számú melléklete alapján kötelezettsége van arra, hogy bizonyo s
frekvenciasávban üzemel ő berendezések további működését 2008. december 31-i hatállyal
megszüntesse, ez pedig gyakorlatilag a vezetékes telefonszolgáltatás és a vezetéke s
internetszolgáltatás végóráj át jelenti az ott él ők számára .

Az Ormánság hátrányos helyzetű térségében lakók számára a vezetékes telefon és az
ahhoz kapcsolódó internet a postabezárások után az utolsó utáni kapocs a külvilág felé .
Ráadásul vezetékes internet nélkül a helyi önkormányzatok és más közszolgáltatást végz ő
intézmények és személyek — például a háziorvosok — képtelenek lesznek ellátni feladatukat .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : mit kíván tenni annak érdekében, hogy az Ormánság n e
legyen elzárva a külvilágtól?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . október 7 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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